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P R O T O K Ó Ł  NR XXX/16 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 29 czerwca 2016 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego Ireneusza Drzewieckiego 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1/ Jagasek Paweł    - Burmistrz Kożuchowa 

2/ Ponikwia Kazimierz   - Sekretarz Gminy 

3/ Rajewska – Jaworowicz Joanna  - Skarbnik Gminy 

4/ Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  

 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 15.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Drzewiecki 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2015 rok.  

    Podjęcie uchwał w sprawie: 

2.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2015 rok. /numer druku XXX/1/16/ 

2.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2015 rok.   

/numer druku XXX/2/16/ 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za okres pierwszych pięciu miesięcy 2016 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. /numer druku XXX/3/16/ 

6.2. zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników. /numer druku XXX/4/16/ 

6.3. przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Kożuchów  

na lata 2016 – 2020. /numer druku XXX/5/16/ 

6.4. zamiany nieruchomości. /numer druku XXX/6/16/ 



2 

 

6.5. zamiany nieruchomości. /numer druku XXX/7/16/ 

6.6. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne 

pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1052F Lubieszów – Studzieniec”.  

 /numer druku XXX/8/16/ 

6.7. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Sól – Miasto na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 102476F – ul. Ciepielowskiej w Nowej 

Soli”. /numer druku XXX/9/16/ 

6.8. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Zielona Góra o statusie miejskim na 

zadanie inwestycyjne „Przebudowa drogi powiatowej nr 1053F”.  

/numer druku XXX/10/16/ 

6.9. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na opracowanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej pn. „Budowa drogi Nowe Żabno – 

Drwalewice – Sokołów”./numer druku XXX/11/16/ 

6.10. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok.  

/numer druku XXX/12/16/ 

6.11. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2016 – 2030. /numer druku XXX/13/16/ 

6.12. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXX/14/16/ 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXIX. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania 

Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna 

Edukacja RPO L-2020. /numer druku XXX/16/16/  

Następnie Burmistrz poinformował, że planował wprowadzić do porządku obrad projekt 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest gmina 

Kożuchów oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków /numer druku XXX/15/16/, 

jednak po rozmowach z radnymi projekt uchwały nie zostanie wprowadzony, ponieważ nie był 

omawiany na Wspólnym Posiedzeniu Komisji Stałych i w związku z tym radni mają dużo pytań. 

Burmistrz dodał, że projekt uchwały zostanie przedstawiony na sierpniowej sesji Rady Miejskiej. 

Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz oznajmił, że być może zaistnieje konieczność zwołania 

nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w miesiącu lipcu, w związku z ogłoszeniem postepowania 

przetargowego na dowozy w 2017 roku. 



3 

 

Projekt uchwały numer druku XXX/16/16 został wprowadzony do porządku obrad jednogłośnie. 

/za-14/ 

Podczas głosowania obecnych 14 radnych na stan 15. 

 

Proponowany porządek obrad po wprowadzonych zmianach: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Kożuchów za 2015 rok.  

    Podjęcie uchwał w sprawie: 

2.1. rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu za 2015 rok. /numer druku XXX/1/16/ 

2.2. udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2015 rok.   

/numer druku XXX/2/16/ 

3. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

4. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

5. Wykonanie Funduszu Sołeckiego za okres pierwszych pięciu miesięcy 2016 roku. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1. powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników. /numer druku XXX/3/16/ 

6.2. zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników. /numer druku XXX/4/16/ 

6.3. przyjęcia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Kożuchów  

na lata 2016 – 2020. /numer druku XXX/5a/16/ 

6.4. zamiany nieruchomości. /numer druku XXX/6a/16/ 

6.5. zamiany nieruchomości. /numer druku XXX/7a/16/ 

6.6. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne 

pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1052F Lubieszów – Studzieniec”.   

/numer druku XXX/8/16/ 

6.7. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nowa Sól – Miasto na zadanie 

inwestycyjne pn. „Przebudowa drogi gminnej nr 102476F – ul. Ciepielowskiej w Nowej 

Soli”. /numer druku XXX/9/16/ 

6.8. udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Zielona Góra o statusie miejskim na 

zadanie inwestycyjne „Przebudowa drogi powiatowej nr 1053F”.  

/numer druku XXX/10/16/ 

6.9. udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na opracowanie 

dokumentacji projektowo – kosztorysowej pn. „Budowa drogi Nowe Żabno – 

Drwalewice – Sokołów”. /numer druku XXX/11/16/ 

6.10. zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok.  
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/numer druku XXX/12a/16/ 

6.11. zmieniającej uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kożuchów na lata 2016 – 2030. /numer druku XXX/13/16/ 

6.12. zmian w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXX/14a/16/ 

6.13. zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola 

Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna 

Edukacja RPO L-2020. /numer druku XXX/16/16/  

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Miejskiej Nr XXIX. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Do pkt. 2.  

Rajewska Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy, przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

budżetu gminy za 2015 rok wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. Odczytała opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu. /Uchwała 

w załączeniu/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, przedstawił stanowisko Komisji 

Rewizyjnej do sprawozdania finansowego, przedstawił wniosek Komisji o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa. /W załączeniu/ Odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej do wniosku Komisji. /Uchwała w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, otworzył dyskusję. 

Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu, zauważyła że sprawozdanie 

z wykonania budżetu zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową, 

więc niestosowne jest wnoszenie zastrzeżeń, co do celowości i legalności jego wykonania. 

Następnie dodała, że uwagi można posiadać od strony czysto technicznej, między innymi do 

zbyt dużej ilości zmian w budżecie gminy. Na zakończenie wypowiedzi Przewodnicząca 

Komisji zauważyła, że decydującą rolę w zamknięciu roku budżetowego, między innymi 

poprzez wprowadzanie wspomnianych zmian, odegrali radni przyjmując odpowiednie uchwały 

i im oprócz Pani Skarbnik, Pana Burmistrza oraz pracowników urzędu należą się podziękowania 

za wykonanie budżetu.  

Marek Andrzej – radny poinformował, że będzie głosował przeciw udzieleniu absolutorium 

Burmistrzowi Kożuchowa, ponieważ ma zastrzeżenia dotyczące wysokości wydatkowania 

środków na remont i utrzymanie budynku przy ulicy 1 Maja, zakupu środków na bieżące 

utrzymanie dróg w postaci gruzu w kwocie 40 000 zł. oraz braku konsekwencji w realizacji 

inwestycji dotyczącej budowy hali sportowej. Radny oznajmił, że nie może uzyskać potrzebnych 
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środków z gminy między innymi na remont przystanku autobusowego dla dzieci w swoim 

okręgu wyborczym, gdzie na wymienione cele zdaniem radnego zostały wydane zbyt wysokie 

środki pieniężne, które nie były konieczne między innymi na projekt hali sportowej. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że zgadza się z uwagami radnego 

Andrzeja Marka w zakresie złych uwag, które były wcześniej zgłaszane Burmistrzowi 

Kożuchowa. Wiceprzewodniczący potwierdził, że zmian było dużo i nie wszystkie wydatki były 

zasadne. Budżet został zrealizowany w takiej formie, w jakiej uchwalili go radni i ze względu na 

to jakie było głosowanie w tej sprawie, to rada ponosi odpowiedzialność. Komisja Rewizyjna 

złożyła wniosek o udzielenie absolutorium w wyniku głosowania, które nie było jednomyślne 

w podjęciu takiej decyzji, co Przewodniczący Komisji zaznaczył. Wiceprzewodniczący dodał, że 

również zwraca uwagę na wymienione w opinii mankamenty i wyraził nadzieję, że budżet 

w przyszłym roku zostanie lepiej wykonany i przyjęty. Wiceprzewodniczący podziękował Pani 

Skarbnik za udane wykonanie budżetu. Wiceprzewodniczący zaznaczył, że gdyby budżet 

zostałby rozpatrywany w pierwotnej wersji, to mogłyby być duże zastrzeżenia, ponieważ dopiero 

w styczniu budżet był przyjmowany, do którego były zastrzeżenia dotyczące dziury budżetowej. 

Wiceprzewodniczący podkreślił, że budżet został wykonany, gdzie cyfry nie kłamią i głosowanie 

w tej sprawie powinno być jednomyślne, natomiast jeżeli chodzi o głosowanie w sprawie 

absolutorium, to każdy powinien zagłosować według własnego sumienia.  

Marek Andrzej – radny oznajmił, że chciałby aby Burmistrz wydawał gminne środki, tak jak 

swoje własne. Radny zapytał Burmistrza, czy posiada środki na budowę domu? Jeśli nie, to po 

co zleciłby wykonanie projektu tego domu za 100 000 zł. Radny podkreślił, że środki 

przeznaczone na projekt hali sportowej powinny być przeznaczone na inne ważniejsze cele, 

ponieważ potrzeb w gminie jest wiele, na przykład potrzeba rozwiązania problemów związanych 

z wodą.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa skierowała zapytanie do Burmistrza Kożuchowa 

w sprawie utrzymania terenów zielonych, gdzie w zeszłym roku było to ujęte w budżecie gminy, 

a miasto było zaniedbane. Mieszkanka podkreśliła, że w tym roku zostały przeznaczone środki 

w kwocie 150 000 zł. dla spółki P.U.K. USKOM, gdzie zdaniem mieszkanki prace w tym 

zakresie nie są należycie wykonywane. Mieszkanka zapytała, jakie rozwiązanie w tej sprawie 

może zaproponować Burmistrz, ponieważ dalej w tej sprawie pieniądze podatników są 

„wyrzucane”.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa sprostował, że kwota przeznaczona dla spółki P.U.K. 

USKOM na utrzymanie terenów zielonych wynosi 129 000 zł. Burmistrz dodał, że w tym roku 

miasto wygląda o wiele ładniej, niż w roku poprzednim.  
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Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy poprzednia firma zajmująca się 

utrzymaniem terenów zielonych została już rozliczona. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że pytanie mieszkanki 

wykracza poza porządek obrad. Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań w punkcie 7, 

podczas omawiania spraw różnych.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny stwierdził, że rada wielokrotnie zmieniała budżet na wniosek 

Burmistrza i to rada decydowała, czy taki wniosek przyjąć. Radny zaznaczył, że zmiany będą 

następowały również w kolejnym czasie, więc radny nie rozumie pretensji dotyczących tych 

zmian. Radny zaznaczył, że jeśli radni nie chcą przyjmować propozycji zmian w budżecie 

zaproponowanych przez Burmistrza, to w takim razie nie powinny być one przyjmowane przez 

radnych. Radny podkreślił, że propozycja budżetu została przyjęta przez radnych, co już wskazał 

Wiceprzewodniczący Marcin Jelinek oraz obecnie jest on realizowany i radni nie powinni mieć 

o to pretensji.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że w pełni popiera 

wypowiedź radnego Zdzisława Szukiełowicza. Mieszkanka dodała, że obecnie jest prowadzona 

bezzasadna dyskusja, ponieważ w ciągu roku radni akceptowali zaproponowany budżet oraz 

wszelkie jego zmiany. Mieszkanka stwierdziła, aby na przyszłość nie sugerować się opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej, ponieważ RIO jest po to, aby pilnowało prawidłowości 

związane z ustawą budżetową. Mieszkanka oznajmiła, że zainteresowanie powinno być od 

strony formalno – prawnej, dotyczącej zmian w budżecie i merytorycznego podejścia radnych do 

tych zmian i ich realizacji.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

rozpatrywał wykonanie budżetu i przedstawił sugestie Komisji na Wspólnym posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady Miejskiej. Wiceprzewodniczący zaznaczył, że każdy radny ma 

świadomość oceny wykonania budżetu gminy i będzie mógł wyrazić swoje stanowisko podczas 

głosowania. Wiceprzewodniczący zaznaczył, że budżet składa się również z pozytywnych 

elementów, które trzeba docenić.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa, potwierdziła wypowiedź radnego 

dodając, że takie stanowisko Komisji Rewizyjnej powinno być wyrażone w formie pisemnej 

i przedstawione zainteresowanym osobom.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że stanowisko wraz 

z uwagami Komisji Rewizyjnej zostało przedstawione na początku sesji przez 

Przewodniczącego Komisji i jest również dostępne w Biurze Rady.  
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Marek Andrzej – radny zauważył, że nie wszystkie uchwały dotyczące propozycji zmian 

w budżecie gminy przechodziły jednogłośnie. Radny stwierdził, że kilka zmian było 

zawieranych w jednej uchwale, gdzie nie można było ich rozdzielić i oddzielnie zagłosować.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, zamknął dyskusję.  

 

Do pkt. 2.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 

2015 rok. /numer druku XXX/1/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za- 14, przeciw– 0, wstrzymało się od 

głosu- 1, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 2.2. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, odczytał projekt uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Kożuchowa za 2015 rok.  /numer druku XXX/2/16/ 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że zgodnie z art. 28a ust. 2 

ustawy o samorządzie gminnym, uchwałę w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady gminy.   

Projekt uchwały został przyjęty bezwzględną większością głosów. /za- 10, przeciw– 3, 

wstrzymało się od głosu- 2, nie głosowało- 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej złożył gratulacje Burmistrzowi 

Kożuchowa oraz Skarbnikowi Gminy za uzyskanie absolutorium oraz za udane wykonanie 

budżetu. Przewodniczący podziękował również radnym, sołtysom oraz kierownikom 

poszczególnych jednostek organizacyjnych i współpracowników.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował radnym Rady Miejskiej za udzielenie 

absolutorium za rok 2015. Burmistrz potwierdził, że faktycznie zmian było dużo, jednak były 

one podyktowane przymusem. Burmistrz oznajmił, że spodobała mu się wypowiedź mieszkanki 

Kożuchowa, że Burmistrz Kożuchowa jest tylko wykonawcą budżetu i to radni głosują nad 

wszystkimi zgłaszanymi poprawkami. Burmistrz dodał, że wszystkie zmiany do uchwały 
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przechodziły pozytywnie podczas głosowania, wszystkie zmiany zostały wprowadzone, 

wszystkie inwestycje, które były zapisane i rozpoczęte przez poprzednika zostały zrealizowane 

bez uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej. Burmistrz stwierdził, że dopóki panowie radni nie 

zostali odwołani z funkcji, jakie pełnili głosowali w większości za i wszystko im się podobało. 

Burmistrz podsumował, że punkt widzenia, zależy od punktu siedzenia. Na zakończenie 

wypowiedzi Burmistrz podziękował Pani Skarbnik za sprawowanie nadzoru nad wykonaniem 

i realizacją budżetu.  

Rajewska – Jaworowicz Joanna – Skarbnik Gminy podziękowała za współpracę.  

 

Do pkt. 3.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z prac Burmistrza między 

sesjami. /Informacja w załączeniu./ 

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa poprosiła o sprecyzowanie, co wynika z odbytych 

spotkań Burmistrza między innymi z Zespołem Zarządców Nieruchomości oraz z Radą Powiatu. 

Mieszkanka wyraziła, że interesują ją konkretne działania, które wynikają ze spotkań, a nie 

pokazywanie się Burmistrza na zasadzie „tu byłem”. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że jeśli podpisanie umowy w sprawie 

remontu ulicy Kraszewskiego, jest dla mieszkanki Kożuchowa „wizytówką” Burmistrza, to nie 

skomentuje wypowiedzi.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa wyjaśniła, że nie wspomniała o ulicy 

Kraszewskiego, tylko między innymi o spotkaniu z Zespołem Zarządców Nieruchomości, 

o spotkaniu w mieście Forst oraz o spotkaniu z Radą Powiatu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że już udzielił odpowiedzi w tej sprawie.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że również odczuwa pewien 

niedosyt w tej sprawie. Mieszkanka stwierdziła, że rozumie że funkcja Burmistrza opiera się 

również na reprezentowaniu urzędu i bycia w kuluarach, jednak jest zainteresowana jakie istotne 

sprawy w tym czasie są załatwiane dla mieszkańców i w jaki sposób dochodzi między innymi do 

podpisania stosownych umów, ponieważ na tej podstawie mieszkańcy wiedzą nad czym pracują 

urzędnicy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że faktycznie większość spraw załatwia się 

w kuluarach i dlatego podczas większości spotkań jest wymagana obecność Burmistrza i dlatego 

zostało to wymienione w sprawozdaniu. Burmistrz zaznaczył, że sprawozdanie dotyczy prac 

Burmistrza, a nie całego urzędu. Burmistrz dodał, że jeżeli chodzi o powstawanie potrzebnych 

dokumentacji, to Burmistrz ma od tego kierowników, którzy wykonują zlecone im zadania przez 

Burmistrza, które kończą się finalnym podpisaniem umowy.  
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Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że chciałaby być dobrze 

zrozumiana i chciałaby wiedzieć, jakie sprawy aktualnie są załatwiane przez urzędników dla 

ogółu mieszkańców. Mieszkanka podczas swojej wypowiedzi podkreśliła, że Burmistrz posiada 

aparat w postaci urzędników, którzy pracują na rzecz Burmistrza i zdaniem mieszkanki 

sprawozdanie powinno dotyczyć również spraw załatwianych przez urzędników, aby 

mieszkańcy mogli dowiedzieć się, jak na przykład doszło do finalnego podpisania umowy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wykonuje wszystko o czym mieszkanka 

wspomina.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy mieszkanka chciałaby, aby 

w sprawozdaniu wskazywać konkretne działania Burmistrza oraz co z nich wynika.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa, potwierdziła zapytanie 

Przewodniczącego Rady dodając, że Burmistrz działa jak menager i musi pełnić funkcje 

reprezentanta i załatwiać sprawy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, potwierdził wypowiedź mieszkanki. Następnie 

Burmistrz dodał, że wszelkie informacje o wszelkich działaniach zostały zawarte 

w sprawozdaniu. 

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, skierowała zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, 

czy do miasta Forst pojechała również Pani Ewelina Iwańska. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że odpowiedź została już udzielona.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że mieszkańcy chcieliby 

wiedzieć krótko i na temat, co aktualnie jest załatwione dla nich w gminie, a nie gdzie bywa 

Burmistrz Kożuchowa. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że aktualnie załatwiony jest między innymi 

remont drogi w Radwanowie, aby mieszkańcy mieli dojazd do pracy do miejscowości Zielona 

Góra. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że aktualnie jest 

remontowane pół drogi, gdzie obiecany był remont całej drogi.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że zgadza się z mieszkanką Kożuchowa 

w sprawie wskazania konkretnych działań Burmistrza w sprawozdaniu z prac Burmistrza. 

Wiceprzewodniczący dodał, że za poprzedniej kadencji pewien system sprawozdania został 

przyjęty i jeśli radny lub mieszkaniec miał pytania, to odpowiedź była konkretyzowana. 

Następnie Wiceprzewodniczący oznajmił, że jest możliwość złożenia wniosku, aby od następnej 

sesji sprawozdanie z prac Burmistrza zostało skonkretyzowane, ponieważ mieszkańcy nie 

zawsze mogą otrzymać potrzebne i czytelne informacje jak radni, ponieważ radni mogą 

otrzymać odpowiedzi podczas posiedzenia Komisji lub osobiście.   
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Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że nie rozumie obecnej dyskusji, ponieważ radni 

bardzo dobrze wiedzą jakie prace obecnie dla mieszkańców są wykonywane w gminie. Radny 

dodał, że elementy wymienione w sprawozdaniu w całości składają się na pracę Burmistrza 

i każdy ma prawo zapytania o szczegóły interesującej go kwestii.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, skierowała zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, 

kto sprawuje nadzór i opiekę nad Lapidarium przy ulicy 1 Maja. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał mieszkance, że omawiany 

jest punkt dotyczący sprawozdania z prac Burmistrza. Następnie Przewodniczący nawiązał do 

wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Marcina Jelinka, potwierdzając że radni są w bardziej 

komfortowej sytuacji niż mieszkańcy i posiadają większą wiedzę, jakie obecnie sprawy są 

załatwiane przez Burmistrza i urzędników. Wobec tego Przewodniczący zaprosił mieszkańców 

do uczestniczenia w komisjach oraz zaproponował, aby mieszkańcy zadawali pytania dotyczące 

interesujących ich kwestii sprawozdania. Następnie Przewodniczący poinformował, że 

integralną częścią sprawozdania z prac Burmistrza są udzielone odpowiedzi na wnioski 

i interpelacje radnych Rady Miejskiej złożone podczas poprzedniej sesji. Przewodniczący 

poprosił radnych o ewentualne zadawanie pytań w tej sprawie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w dniu 

24 maja br. zostało złożonych 16 interpelacji. Wyznaczony termin udzielenia odpowiedzi został 

wyznaczony do dnia 23 czerwca br. Odpowiedzi zostały udzielone na wszystkie interpelacje.  

Marek Andrzej – radny oznajmił, że nie otrzymał odpowiedzi na interpelację złożoną podczas 

kwietniowej sesji w sprawie ilości zatrudnionych pracowników w spółce P.U.K. USKOM oraz 

na jakich stanowiskach są zatrudnieni poszczególni pracownicy.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że sprawa zostanie sprawdzona i wyjaśniona.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że również sprawdzi 

sprawę w biurze rady. 

Marek Andrzej – radny poinformował, że w obecnej chwili napisał skargę w tej sprawie do 

Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie o wyjaśnienie sprawy.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że również nie otrzymał kilku 

odpowiedzi na złożone interpelacje podczas poprzednich sesji, między innymi w sprawie 

budynku po byłej firmie ZASET oraz w sprawie sporządzenia opinii prawnej.  

 

Do pkt. 4.  

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył wniosek do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

o wyjaśnienie sytuacji dotyczącej nieudzielenia głosu radnemu w przypadku zgłoszenia zawarcia 

głosu. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że nie udzielenie głosu 

spowodowane było uniknięciem niepotrzebnej i burzliwej dyskusji, co skutkowałoby kolejnymi 

komentarzami, które spowodowałyby tzw. „pyskówkę”. 

Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że chciał zabrać głos w danej sprawie i nie interesuje 

radnego, czego w danej chwili Przewodniczący Rady chciał uniknąć. Radny poprosił o pisemne 

udzielenie odpowiedzi, ponieważ Statut Gminy Kożuchów pozwala na zabranie głosu przez 

radnego w każdym momencie trwania sesji.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że odpowiedź zostanie 

udzielona w formie pisemnej.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, potwierdził wypowiedź Przewodniczącego Rady 

Miejskiej i jednocześnie przeprosił ze strony Prezydium za zaistniałą sytuację. Następnie 

Wiceprzewodniczący złożył wniosek w sprawie udostępnienia kopii umowy spółki 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych USKOM Sp. z o. o. oraz o określenie w formie opinii 

prawnej w jakiej procedurze Rada Gminy może dokonać zmiany zapisów w umowie spółki. 

Następnie Wiceprzewodniczący poprosił o wyrażenie stanowiska lub zaproponowanie 

rozwiązania w zakresie następującej sprawy zgłoszonej przez Pana Pawła Rychlika, cyt. „Od 

dekad panuje ogromna zapadłość w dziedzinie Krwiodawstwa, zniwelowałem ją gdy działałem, 

od 1 go stycznia 2015 roku znowu dziura. Przemyślcie to jak zrobić i co uczynić, żeby uchwalić 

na Radzie przywileje dla Zasłużonych Honorowych Dawców Krwi promując w ten sposób idee 

czerwonokrzyską - krwiodawstwo. Pierwszym przywilejem dobrze żeby było Zezwolenie na 

darmowe korzystanie z wód na terenie Gminy w wędkowaniu (wędkarstwo), darmowe przejazdy 

do Nowej Soli i Z. Góry ( jeśli było by to możliwe)”. Wiceprzewodniczący dodał, że chciałby  

aby określić, czy samorząd może z własnej woli uchwalić jakiekolwiek przywileje, jeżeli tak to 

jakie?  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi zaproponował, aby  

powstające rondo przy ulicy Szprotawskiej nazwać imieniem Honorowych Dawców  

Krwi. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zaproponował, aby w tej sprawie został złożony 

wolny wniosek. 

Brzezińska Barbara – radna oznajmiła, że swoje interpelacje złoży w formie pisemnej w biurze 

rady w celu przekierowania ich odpowiednim służbom. Radna zwróciła się z prośbą do 

Burmistrza Kożuchowa, aby złożone interpelacje zostały uwzględnione przy obecnym remoncie 

ulic Kościuszki, Koszarowej i Rataja. Następnie radna w imieniu swoim oraz mieszkańców ww. 

ulic, wyraziła zadowolenie z powodu odbywającego się remontu tych ulic. Radna dodała, że 

mimo powstałych utrudnień w ruchu wszystko idzie w pozytywnym kierunku. 
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Grzelak Dorota – Przewodnicząca Komisji Gospodarki i Budżetu, złożyła ponowną interpelację  

w sprawie wykonania progu zwalniającego na Os. 22 Lipca przy bloku nr 20. Radna uzasadniła, 

że mieszkańcy bardzo obawiają się o swoje bezpieczeństwo, ze względu na niezachowanie 

odpowiedniej prędkości przez poruszające się samochody. 

Brzezińska Barbara – radna, złożyła interpelację w sprawie wykonania utwardzenia drogi – 

Tuwima, Norwida w Podbrzeziu Dolnym. Radna uzasadniła, że droga jest w złym stanie 

technicznym i wymaga natychmiastowej naprawy. Radna dodała, że sprawa została zgłoszona 

Pani Elżbiecie Kałużnej i do tej pory nie doczekała się naprawy. Radna poprosiła o wsparcie 

radnego z okręgu Podbrzezia Dolnego Andrzeja Marka. Następnie radna podziękowała za 

pomoc w tej sprawie radnemu Grzegorzowi Wajman.  

Marek Andrzej – radny, skierował zapytanie do Burmistrza Kożuchowa, czy podczas sesji 

Rady Miejskiej obecny będzie Prezes P.U.K. USKOM. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że Prezes P.U.K. USKOM nie będzie 

obecny podczas dzisiejszej sesji Rady Miejskiej.  

Marek Andrzej – radny zapytał, czy odpady zostały już przywiezione na teren wysypiska 

w Kożuchowie, ponieważ nie widać transportów, a mieszkańcy Podbrzezia bardzo interesują się 

tą sprawą. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że po wyjaśnieniu sprawy z Prezesem 

P.U.K. USKOM odpowiedź zostanie udzielona. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że punkt dotyczył składanych 

wniosków i interpelacji przez radnych Rady Miejskiej, natomiast mieszkańcy będą mogli zabrać 

głos w punkcie „Sprawy różne”. 

 

Do pkt. 5.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację z wykonania Funduszu 

Sołeckiego za okres pierwszych pięciu miesięcy 2016 roku. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał jak wyglądało wykonanie Funduszu 

Sołeckiego w poprzednich latach: w 2011 r. – 52%, w 2012 r. – 61,43%, w 2013 r. – 72%, 

w 2014 r. – 84%, w 2015 r. – 94%. Wiceprzewodniczący podsumował, że wykonanie Funduszu 

Sołeckiego z roku na rok jest coraz lepsze, za sprawą sołtysów, którzy się o to starają, ale 

również ze strony urzędu, który jest otwarty na wszelkie propozycje i daje duże możliwości 

sołectwom. Wiceprzewodniczący dodał, że jest w tym również zasługa radnych, którzy 

uchwalają budżet w takiej, a nie innej formie.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że podane przez 

Wiceprzewodniczącego procenty można uznać za manipulację. Zdaniem mieszkanki radni 



13 

 

powinni zastanowić się nad funkcjonowaniem takiego funduszu, ponieważ z przedstawionej 

informacji wynika, że jest on niepotrzebny. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że sprawozdanie zawiera informacje 

dotyczące wykonania za pierwszych pięć miesięcy 2016 roku. Burmistrz wyjaśnił na przykładzie 

sołectwa Słocina, która obecnie z funduszu sołeckiego ma wykorzystane 290,00 zł., natomiast za 

miesiąc będzie miała wykonanie w wysokości 100% ze względu na wykonanie chodnika w tej 

miejscowości.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa, przeprosiła za niedopatrzenie, 

ponieważ myślała, że jest to informacja za 2015 rok. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że Wiceprzewodniczący 

Rady chciał wskazać na podstawie minionych lat, jak z roku na rok wzrasta wykonanie funduszu 

sołeckiego. 

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy istnieje regulamin 

dotyczący wykonania funduszu sołeckiego. 

Marek Andrzej – radny stwierdził, że Burmistrz w kampanii obiecywał podwojenie funduszu 

sołeckiego. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że odpowiedź została udzielona podczas 

wspólnego posiedzenia komisji. 

Marek Andrzej – radny oznajmił, że chciałby aby usłyszeli o tym również mieszkańcy. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa odpowiedział, że fundusz zostanie zwiększony, jeżeli 

dojdzie do modernizacji dróg gminnych. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady wyjaśnił, że Burmistrz na komisji oznajmił, że na 

dzień dzisiejszy w kwestii formalnej nie ma możliwości zwiększenia funduszu sołeckiego, 

ponieważ reguluje to ustawa. Wiceprzewodniczący dodał, że może to również zależeć od 

radnych i uchwalonego przez nich budżetu na kolejny rok. Wiceprzewodniczący podkreślił, że 

radni mogą znaleźć potrzebne środki w budżecie na kolejne zadania na terenach wiejskich, 

i następnie je wprowadzić. 

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa, zwróciła się z prośbą o zmianę tabliczki z nazwą 

ulicy przy Osiedlu XXX-Lecia PRL, ponieważ zdaniem mieszkanki na Podbrzeziu Dolnym nie 

ma ulicy, a jest osiedle. 

 

Do pkt. 6.1. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, w związku z podjęciem uchwały w sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników /numer druku XXX/3/16/, poprosił 

radnych o zgłaszanie się do pracy w zespole opiniującym kandydatów na ławników. 
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, wyraził zgodę na pracę w zespole 

opiniującym kandydatów na ławników. 

Marek Andrzej – radny, zgłosił kandydaturę radnego Zdzisława Szukiełowicza do pracy 

w zespole opiniującym kandydatów na ławników. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, wyraził zgodę na pracę w zespole opiniującym kandydatów na 

ławników. 

Perdian Halina – radna, wyraziła zgodę na pracę w zespole opiniującym kandydatów na 

ławników. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że projekt uchwały w sprawie 

powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników został przyjęty do wiadomości 

podczas wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.2. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia 

informacji o kandydatach na ławników. /numer druku XXX/4/16/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że projekt uchwały w sprawie 

zasięgnięcia informacji o kandydatach na ławników został przyjęty do wiadomości podczas 

wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.3. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Gminy Kożuchów na lata 2016 – 2020. /numer druku 

XXX/5a/16/ 

Skwierczyński Piotr – radny, złożył wniosek o dopisanie w załączniku do projektu uchwały 

w punkcie dotyczącym utwardzenia dróg miejscowości wiejskich, miejscowości Sokołów 

i Solniki oraz o dopisanie w punkcie dotyczącym oświetlenia na terenach wiejskich 

miejscowości Sokołów i Bielice. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że podczas wspólnego 

posiedzenia Komisji Stałych Rady Miejskiej ustalono, że wszystkie propozycje do projektu 

uchwały miały zostać skonsultowane i ustalone z sołtysami w miesiącu sierpniu br.. 

Przewodniczący stwierdził, że ustalenia miały dotyczyć między innymi sprawdzenia środków 
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w budżecie i określenia, na co w pierwszej kolejności będą przeznaczone, czy na remonty dróg, 

instalację oświetlenia bądź remont świetlic wiejskich. Przewodniczący Komisji zapytał, dlaczego 

dzisiaj radni dostali kolejną autopoprawkę do projektu uchwały. Następnie zapytał również, czy 

wobec tego załącznika w ciągu 2 lat zostanie wyremontowanych aż 8 świetlic wiejskich. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na koniec posiedzenia komisji radni 

przyjęli do wiadomości propozycję Burmistrza, że do punktu 14 i 15 w załączniku do projektu 

uchwały będą dodane szczegółowe odnośniki, które wczoraj zostały rozesłane do radnych w celu 

konsultacji i sugestii. Burmistrz poinformował, że dwie osoby zgłosiły wnioski w tej sprawie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dodał, że nie tylko on słyszał, że 

w miesiącu sierpniu miały odbyć się w tej sprawie konsultacje z sołtysami.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że dyskusja w tej sprawie na 

posiedzeniu komisji była zawiła. Wiceprzewodniczący poinformował, że Burmistrz podjął 

decyzję o wprowadzeniu projektu uchwały po zmianie załącznika, w którym ujęto wszystkie 

wnioski złożone przez sołtysów dotyczące terenów wiejskich, jednak bez ustalenia kolejności 

ich realizacji. Wiceprzewodniczący poinformował, że idea jest taka, aby przyjąć projekt uchwały 

w takiej w formie, w jakiej jest zaproponowany, a na kolejnym posiedzeniu komisji ustalić ich 

harmonogram. Wiceprzewodniczący dodał, że istnieje również możliwość wycofania projektu 

uchwały, aby najpierw ustalić harmonogram tych inwestycji. Na zakończenie wypowiedzi 

Wiceprzewodniczący oznajmił, że podtrzymano decyzję o wprowadzeniu zmienionego projektu 

uchwały do porządku obrad i poddanie jej pod głosowanie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa dodał, że załącznik do projektu uchwały został 

uszczegółowiony oraz zawarto w nim informację, że ewentualny remont świetlic wiejskich 

będzie możliwy po otrzymaniu dofinansowania na ten cel oprócz bieżących remontów. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zauważył, że temat świetlic wiejskich powinien 

zostać usankcjonowany i gmina musi się na coś zdecydować, ponieważ jest niemożliwe 

wykonanie remontu ośmiu świetlic wiejskich pod względem finansowym. Wiceprzewodniczący 

wyjaśnił, że pytanie radnego Jacka Niezgodzkiego w tej sprawie jest zasadne.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że pojawiła się sugestia ze strony sołtysów, 

aby część funduszu sołeckiego przeznaczyć na remont świetlic. Burmistrz dodał, że świetlice 

które zostały ujęte w planie wynikają na podstawie złożonych wniosków i aby nikogo nie 

pominąć zostały one ujęte w planie. Następnie Burmistrz dodał, że w momencie pojawienia się 

konkursu na pozyskanie środków z zewnątrz, przystąpi się do negocjacji w sprawie uzgodnienia 

kolejności wykonania remontu świetlicy.  

Brzezińska Barbara – radna zauważyła, że dyskusja w tej sprawie była prowadzona na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Miejskiej, podczas której doszło do konsensusu 
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w tej sprawie. Radna dodała, że mieszkańcy bardzo interesują się daną sprawą i chcieliby, aby 

plan działania został w końcu podjęty. Radna zaznaczyła, że mieszkaniec powinien wiedzieć 

konkretnie co i w jakim terminie gmina planuje. Radna oznajmiła, że na posiedzeniu komisji nie 

było wątpliwości dotyczących miasta Kożuchów, natomiast gdy pojawiły się wątpliwości 

dotyczące terenów wiejskich wówczas radna zasugerowała, że wszelkie konkluzje powinny być  

wyjaśnione i dopracowane, aby cały dokument mógł rozpocząć swój bieg, ponieważ jeżeli 

będzie on przesuwany z miesiąca na miesiąc, to mieszkańcy tego nie „podarują”. Radna 

podkreśliła, że przedstawiony dzisiaj dokument jest gotowy do tego, aby móc podjąć nad nim 

głosowanie.   

Marek Andrzej – radny zapytał, czy w punkcie 4 załącznika do projektu uchwały, dotyczącym 

budowy dróg, chodników, zjazdów i sieci deszczowej na osiedlu mieszkaniowym przy ulicach: 

Tuwima, Asnyka i Brzechwy w Podbrzeziu Dolnym nie można zmienić daty na 2017-2018. 

Radny zaznaczył, że chciałby w ten sposób poprzeć działania mieszkanki w tej sprawie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że niestety ale zmiana nie może nastąpić, 

ponieważ wynika to z programu dotyczącego schetynówki, który będzie kontynuowany co roku 

na podstawie kolejności, która przedstawiona jest w załączniku. Burmistrz oznajmił, że jest to 

uzasadnione ze względu na przygotowania dotyczące wcześniejszej budowy kanalizacji w tym 

rejonie. Burmistrz dodał, że w tym roku zostanie zamontowane oświetlenie, a w ciągu kolejnych 

dwóch lat nastąpi budowa kanalizacji, aby móc wszystko przygotować pod budowę dróg na tym 

osiedlu.  

Marek Andrzej – radny, wyraził zadowolenie w tej sprawie. 

Brzezińska Barbara – radna, podziękowała radnemu Andrzejowi Markowi za współpracę. 

Radna dodała, że również wnioskowała u Burmistrza za przesunięciem terminu realizacji 

inwestycji i przyjęła wyjaśnienia Burmistrza w tej sprawie, jednocześnie oznajmiając, że 

mieszkańcy przyjmują tą informację do wiadomości.   

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa stwierdziła, że radni na podstawie 

przygotowanego i omawianego programu inwestycji drogowych robią kampanię wyborczą. 

Mieszkanka oznajmiła, że obecnie gmina powinna zająć się rozwiązaniem problemów 

związanych z wodą, aby uniknąć ciągłych awarii wodociągowych oraz aby mogła lecieć czysta 

i zdrowa woda, ponieważ wykonane badania nie świadczą o zdrowotności wody. Mieszkanka 

dodała, że w przedstawionym dokumencie brakuje informacji na temat rozwiązania problemów 

z wodą. Następnie mieszkanka stwierdziła, że aby przygotować harmonogram inwestycji, należy 

w pierwszej kolejności sporządzić szacunek kosztów, ponieważ bez tego zdaniem mieszkanki 

radni nie wiedzą nad czym głosują. Na zakończenie wypowiedzi, mieszkanka zwróciła się 
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z prośbą do radnych o ponowne przemyślenie i przedyskutowanie przedstawionego 

harmonogramu inwestycji.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że około dwóch miesięcy temu odbyło się 

spotkanie z Prezesem P.U.K. USKOM w sprawie przedstawienia i przyjęcia planu inwestycji 

wodociągowych na następne lata. Burmistrz dodał, że radni wiedzą o wszystkich planowanych 

inwestycjach spółki P.U.K. USKOM oraz o możliwych kwotach do pozyskania z zewnątrz. 

Następnie Burmistrz dodał, że obecny projekt uchwały dotyczy tylko i wyłącznie inwestycji 

drogowych, dlatego inwestycje wodociągowe nie zostały ujęte w przedstawionym zapisie. 

Burmistrz stwierdził, że kolejny raz razem z radnymi czuje się „pouczany”. Burmistrz dodał, że 

wszystkie przedstawione inwestycje zostały już dokładnie przeanalizowane i przekalkulowane. 

Burmistrz podkreślił, że chce razem z radnymi pokazać wszystkim mieszkańcom prawidłową 

drogę działalności rady i Burmistrza. Następnie Burmistrz oznajmił, że chciałby zawrzeć 

z radnymi społeczny kontrakt, że jeżeli pojawią się możliwości i środki z dofinansowania, to 

radni nie zawahają się,  aby w grudniu zagłosować za budżetem, gdzie trzeba będzie ponownie 

zadłużyć gminę. Burmistrz oznajmił, że najbliższa inwestycja dotycząca przebudowy dróg 

i chodników przy Osiedlu XXX- Lecia PRL w tej chwili może wynosić około 3 000 000 mln zł, 

gdzie połowa kwoty zostanie pozyskana z dofinansowania. Burmistrz ponownie zaznaczył, że 

wszystkie inwestycje są robione z myślą o mieszkańcach i nie ma nic do ukrycia. Na 

zakończenie wypowiedzi Burmistrz dodał, że jeżeli gmina nie pozyska dofinansowania na dany 

cel, to inwestycja nie zostanie rozpoczęta.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa oznajmiła, że jest daleka od tego, aby 

pouczać, natomiast mieszkanka chciałaby podzielić się swoją wiedzą i doświadczeniem. 

Mieszkanka stwierdziła, że mimo wszystko taki dokument powinien zawierać informację 

o szacowanych kosztach.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że chciałby podzielić i potwierdzić zdanie radnej 

Barbary Brzezińskiej, że mieszkańcy bardzo interesują się przygotowanym harmonogramem 

inwestycji. Radny dodał, że mieszkańców interesuje prosta forma przekazu, aby mieli 

świadomość i wiedzę, jakie inwestycje w najbliższym czasie mogą zostać zrealizowane. Radny 

przypomniał, że podczas ostatniego posiedzenia komisji zwrócił uwagę, że w poprzednim 

harmonogramie brakowało szczegółowego ujęcia terenów wiejskich. Radny dodał, że praca nad 

uszczegółowieniem harmonogramu może trwać, natomiast dzisiaj rada powinna przyjąć ten plan, 

aby mieszkańcy wiedzieli jaki kierunek inwestycji wyznacza gmina.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, co będzie jeśli gmina nie dostanie 

dofinansowania na inwestycje oraz jaką kwotę dofinansowania uzyskała gmina w poprzednim 

roku.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeśli gmina nie uzyska dofinansowania, to 

prawdopodobnie inwestycja nie zostanie zrealizowana lub zostanie przesunięta na inne lata. 

Burmistrz dodał, że plan inwestycji został przygotowany po to, aby gmina mogła uzyskać jak 

najwięcej dofinansowań, dlatego też wszyscy pracownicy i kierownicy urzędu gorliwie nad tym 

pracują. Następnie Burmistrz oznajmił, że gmina oprócz dofinansowania na zewnętrzną 

siłownię, uzyskała dofinansowania na wszystkie pozostałe wnioski, jakie składane były 

w zeszłym roku. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, zacytował § 2 omawianego projektu uchwały, 

że „plan wyznacza kierunki inwestowania i stanowi podstawę do tworzenia projektów budżetu 

Gminy Kożuchów w zakresie inwestycji na kolejny rok budżetowy”. Następnie 

Wiceprzewodniczący dodał, że na ostatnim posiedzeniu komisji zostało uzgodnione że 

w sierpniu na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi odbędzie się spotkanie z sołtysami, 

na którym zostaną rozpatrzone wszystkie wnioski sołectw w sprawie planowanych inwestycji 

drogowych. Wiceprzewodniczący zaproponował, aby trzymać się i nie burzyć tych ustaleń.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że chciałby złożyć wniosek, 

aby w punkcie 3 dotyczącym uzupełnienia oświetlenia na terenach wiejskich w miejscowości 

Radwanów, wyszczególnić na jakich działkach zostanie uzupełnione to oświetlenie. Radny 

dodał, że jest zwolennikiem rozmawiania o konkretnych zamierzeniach, ponieważ termin 

realizacji jest bardzo krótki, a inwestycji bardzo dużo. Radny dodał również, że chciałby 

wiedzieć jaki jest szacunkowy koszt wszystkich planowanych inwestycji. Radny zwrócił uwagę, 

że w dokumencie konkretne inwestycje oraz daty dotyczą tylko miasta, a nie sołectw. Radny 

zauważył również, że każde sołectwo ma inne potrzeby, jedno potrzebuje oświetlenia, a drugie 

utwardzenia dróg dojazdowych i zdaniem radnego warto by było dokładnie określić w takim 

dokumencie, które sołeckie drogi zostaną utwardzone oraz ile lamp i w jakim sołectwie powinno 

się uzupełnić. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że chciałby złożyć wniosek o rozwiązaniu 

wszystkich komisji Rady Miejskiej w Kożuchowie, ponieważ zdaniem Burmistrza są one 

niepotrzebne. Burmistrz uzasadnił, że na ostatniej komisji wszystkie szczegóły w tej sprawie 

zostały omówione i dopracowane, a tym czasem nawiązała się identyczna dyskusja. Burmistrz 

oznajmił, że na wcześniejszą prośbę radnego Jacka Niezgodzkiego, wysłał do wszystkich 

sołtysów pisma w sprawie zgłoszenia propozycji do harmonogramu inwestycji, gdzie takie 

wnioski sołtysi złożyli i na podstawie których został opracowany obecnie przedstawiony plan 

inwestycji. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz zaproponował, aby w tej sprawie 

wypowiedzieli się obecni na sali sołtysi.  
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Jakóbczak Tomasz – radny oznajmił, że idea stworzenia harmonogramu inwestycji została 

stworzona przez niego na podstawie złożonego wniosku, w celu określenia wszystkim 

mieszkańcom w jakim kierunku chce podążać gmina. Następnie radny stwierdził, że jest mu 

przykro, że mieszkanka Kożuchowa ma negatywne zdanie na temat idei stworzonego planu 

inwestycji. Radny oznajmił, że liczy się z tym, że nie wszystkie inwestycje zostaną zrealizowane 

i że nie na wszystkie będzie stać gminę. Radny dodał, że wnioskował za przesunięciem terminu 

wdrożenia planu inwestycji oraz za dokładnymi konsultacjami, jednak radny uznał większość 

gminy. Następnie radny nadmienił, że plan jest szkicem i w każdej chwili można nanieść 

poprawki. Na zakończenie wypowiedzi radny wyraził nadzieję, że harmonogram inwestycji 

zostanie zamieszczony na stronie internetowej, aby każdy mieszkaniec miał do niego dostęp.     

Szukiełowicz Zdzisław – radny oznajmił, że odbyła się już długa dyskusja w tej sprawie. 

Następnie radny podzielił zdanie radnego Tomasza Jakóbczaka w sprawie planu inwestycji. 

Radny powtórzył, że wniesione podczas ostatniej komisji zastrzeżenia zostały ujęte 

w przedstawionym planie oraz ustalono, że na przyszłej komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi 

odbędzie się spotkanie z sołtysami, w celu omówienia i dogrania szczegółów dotyczących 

sołectw.  

Marek Andrzej – radny, wyraził zadowolenie z przedstawionego planu inwestycji i oznajmił, że 

będzie głosował za, jednak chciałby poznać kalkulację wszystkich kosztów w takim zakresie, 

w jakim Prezes spółki P.U.K. USKOM przedstawił wieloletni plan inwestycji wodociągowych.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeśli udałoby się pozyskać wszystkie 

wnioskowane dofinansowania, to wkład własny gminy wyniósł by około 10 000 000 zł. 

Burmistrz dodał, że taki plan inwestycji powstał również dlatego, aby uniknąć niepotrzebnych 

kłótni podczas tworzenia budżetu gminy. Następnie Burmistrz potwierdził wypowiedź radnego 

Tomasza Jakóbczaka w sprawie idei stworzonego planu inwestycji. Następnie Burmistrz 

oznajmił, że 2017 rok będzie rokiem remontu dróg dojazdowych, natomiast w 2018 roku nastąpi 

uzupełnienie oświetlenia na terenie całej gminy. Na zakończenie wypowiedzi Burmistrz 

oznajmił, że wielokrotnie podawał już kwoty planowanych inwestycji dotyczących między 

innymi przebudowy targowiska miejskiego, którego koszt wynosi około 3 000 000 zł. oraz 

dofinansowania na termomodernizację, który wynosi około 2 000 000 zł., natomiast koszt 

rewitalizacji znany będzie dopiero po utworzeniu lokalnego programu rewitalizacji.   

Jakóbczak Tomasz – radny, złożył wniosek o zakończenie dyskusji.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy Burmistrz wyraża zgodę na 

głosowanie projektu uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeżeli odbędzie się planowane spotkanie 

z sołtysami, to w sierpniu zostaną naniesione wszystkie zgłoszone autopoprawki. Następnie 
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Burmistrz poprosił o głosowanie nad obecnie przedstawionym projektem uchwały, jednocześnie 

prosząc o wyrażenie na to zgody radnego Piotra Skwierczyńskiego, który zgłosił propozycje na 

początku dyskusji w tym punkcie. 

Skwierczyński Piotr – radny, wyraził zgodę. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady zapytał, czy radny Jacek Niezgodzki również 

wyraża zgodę na głosowanie nad obecnie przedstawionym projektem uchwały, bez zgłoszonego 

wniosku przez radnego.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że nie ma zaufania do 

Burmistrza i chciałby, aby wniosek od razu został dopisany do projektu uchwały.   

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przypomniał czego dotyczyły zgłoszone 

wnioski oznajmiając, że radni podtrzymują zgodę.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zapytał, czy obecnie zgłoszone wnioski przez radnych, 

były wcześniej konsultowane z sołtysami.  

Skwierczyński Piotr – radny oznajmił, że konsultował swój wniosek z sołtysem, który obecny 

jest na sali. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, wyraził zgodę na głosowanie. 

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał opinie komisji. /informacja 

w załączeniu/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa, podziękował radnym za jednogłośne głosowanie. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady oznajmił, że głosowaniu podlega również 

Stanowisko Rady Miejskiej w sprawie poprawy infrastruktury drogowej dróg powiatowych 

Powiatu Nowosolskiego położonych na terenie Gminy Kożuchów. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał Stanowisko Rady Miejskiej 

w sprawie poprawy infrastruktury drogowej dróg powiatowych Powiatu Nowosolskiego 

położonych na terenie Gminy Kożuchów wraz z autopoprawką. /w załączeniu/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, dlaczego w autopoprawce 

inwestycje zostały rozbite na dwa lata. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że prawdopodobnie przez dwa lata będzie 

trwała realizacja inwestycji.   

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy na pewno realizacja 

rozpocznie się w 2018 roku. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że dołoży wszelkich starań, aby w 2018 roku 

dokończyć drugą część remontowanej drogi w Radwanowie.  
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Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że ma nadzieję, że 

wszystko rozpocznie się w obecnej kadencji rady. 

Stanowisko Rady Miejskiej zostało przyjęte jednogłośnie. /za – 15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.4. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zamiany 

nieruchomości. /numer druku XXX/6a/16/ 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, jakich nieruchomości dotyczy zamiana. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że gmina przejmuje od osoby 

fizycznej nieruchomość niezabudowaną położoną w obrębie 0011 Podbrzezie Dolne – działka 

nr 963/2 o powierzchni 0,08 ha, natomiast gmina przekazuje w zamian osobie fizycznej 

nieruchomość niezabudowaną położoną w obrębie 0011 Podbrzezie Dolne – działka nr 1051 

o powierzchni 0,07 ha z przeznaczeniem na poszerzenie istniejącej drogi wewnętrznej.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.5. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zamiany 

nieruchomości. /numer druku XXX/7a/16/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że gmina przejmuje działkę 

w celu usytuowania wiaty przystankowej przy ul. Kraszewskiego.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.6. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na zadanie inwestycyjne pn. „Rozbudowa drogi 

powiatowej nr 1052F Lubieszów – Studzieniec”. /numer druku XXX/8/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 
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Do pkt. 6.7. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Nowa Sól – Miasto na zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa 

drogi gminnej nr 102476F – ul. Ciepielowskiej w Nowej Soli”. /numer druku XXX/9/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.8. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Gminy Zielona Góra o statusie miejskim na zadanie inwestycyjne 

„Przebudowa drogi powiatowej nr 1053F”. /numer druku XXX/10/16/ 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, wyraził zadowolenie z rozpoczętej 

już inwestycji i czeka na drugi etap inwestycji. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.9. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Nowosolskiego na opracowanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej pn. „Budowa drogi Nowe Żabno – Drwalewice – Sokołów”. /numer druku 

XXX/11/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.10. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2016 rok. /numer druku XXX/12a/16/ 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za-14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu 

– 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.11. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmieniającej 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2016 – 2030. 

/numer druku XXX/13/16/ 
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Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za-14, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu 

– 1, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.12. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXX/14a/16/  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, przedstawił opinie Komisji. /Opinie 

w załączeniu/ 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że jeśli uchwała przejdzie 

pozytywnie, to wybór prowadzącego wspólne posiedzenie komisji, będzie następował według 

kolejności alfabetycznej z pośród wszystkich przewodniczących komisji. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. /za-13, przeciw- 0, wstrzymało się od głosu 

– 2, nie głosowało - 0/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 6.13. 

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, odczytał projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia raportu dotyczącego diagnozy zapotrzebowania Przedszkola Miejskiego Nr 1 

w Kożuchowie na wsparcie z EFS w ramach osi 8 Nowoczesna Edukacja RPO L-2020. /numer 

druku XXX/16/16/  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że projekt dotyczy przyjęcia załącznika do 

projektu uchwały, który pozwala na złożenie wniosku o dofinansowanie dla Przedszkola Nr 1 

w Kożuchowie na dodatkowe zajęcia dla dzieci oraz na dodatkowe kształcenie dla nauczycieli 

wraz z zajęciami dla dzieci niepełnosprawnych.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za-15/ 

Podczas głosowania obecnych 15 radnych na stan 15. 

 

Do pkt. 7. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał pisma, które wpłynęły do 

biura Rady między sesjami. /informacja dostępna w biurze Rady/ 

Dunas Henryk – radny Powiatu Nowosolskiego oznajmił, że będąc na sesji w dniu 25 maja br. 

został zobowiązany przez radnego Marcina Jelinka do zasięgnięcia informacji w sprawie drogi 

powiatowej nr 10050F na odcinku Książ Śląski – Czasław. Radny oznajmił, że udał się w tej 

sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg w Nowej Soli i podczas rozmowy z kierownikiem 
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Wiesławem Staruchem, radny został poinformowany, że ww. droga zostanie utwardzona 

tłuczniem w 2017 roku. Radny dodał, że obecnie trwają przygotowania w tej sprawie. Następnie 

radny poinformował, że na wniosek radnego Henryka Zielińskiego, chodnik przy ulicy 

Dworcowej zostanie wykonany jeszcze w tym roku, a droga zostanie przekazana Gminie 

Kożuchów. Następnie radny poinformował również, że w dniu 24 maja br. samorząd 

Województwa Lubuskiego ogłosił konkurs pod tytułem „Przeciwdziałanie katastrofom 

naturalnym i ich skutkom” i w związku z tym radny podjął działania wraz z sołtysem z Lasocina 

i ze Stypułowa, aby wspomóc w tych sołectwach jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 

w uzupełnieniu sprzętu przeciwpożarowego. Radny dodał, że po rozmowach z Burmistrzem 

Kożuchowa niestety gminie nie uda się złożyć stosownego wniosku w tej sprawie. Na 

zakończenie wypowiedzi radny powiatu zwrócił się do radnych Rady Miejskiej, aby 

w przyszłym roku zabezpieczyli potrzebne środki, aby gmina mogła postarać się o podobne 

dofinansowanie.  

Zieliński Henryk – Wiceprzewodniczący Rady, podziękował radnemu powiatu nowosolskiego 

za wstawiennictwo.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa, złożyła wniosek o dofinansowanie dla emerytów 

i rencistów z Gminy Kożuchów do przejazdów autobusowych z Kożuchowa do Nowej Soli oraz 

do Zielonej Góry. Następnie mieszkanka złożyła wniosek w sprawie zmiany oznakowania przy 

wyjeździe z ulicy Żeromskiego w kierunku ulicy 22 Lipca. Mieszkanka zapytała również, kto 

jest opiekunem Lapidarium i do kogo można składać zastrzeżenia na złe zarządzanie, ponieważ 

mieszkanka zauważyła, że z jednego grobowca został zrobiony magazyn, gdzie zdaniem 

mieszkanki jest to profanacja. Mieszkanka złożyła również wniosek w sprawie rozwiązania 

problemów z szambami przy ulicy Wolności, gdzie temat niejednokrotnie poruszany był przez 

mieszkankę. Mieszkanka dodała, że nie przemawiają za nią argumenty radnego Ireneusza 

Drzewieckiego i nie będzie w tej sprawie prosić Prezesa P.U.K. USKOM o odliczenie wywozu 

za nieczystości. Mieszkanka zgłosiła również uwagi na, zdaniem mieszkanki zły stan kąpieliska 

„glinianki”. Mieszkanka zauważyła, że brakuje ławek oraz piasku.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w obecnej chwili radni mogą przejechać 

się na glinianki i zobaczyć, że przy kąpielisku znajdują się ławki, kosze na śmieci oraz 

dostawiona jest przebieralnia. Burmistrz dodał, że pracownicy wykańczają również stary 

budynek, który będzie miejscem dla ratowników oraz na przechowywanie sprzętu. Następnie 

Burmistrz dodał, że po niedawnych i gwałtownych burzach i ulewach część piasku wpłynęło do 

wody, jednak braki te zostały uzupełnione. Burmistrz zasugerował, aby mieszkanka pojechała 

z Burmistrzem na kąpielisko i zobaczyła, że postawione są ławki oraz kosze, a następnie aby 

przeprosiła Burmistrza.  
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Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że do niczego mieszkanki nie 

namawiał oraz nie obligował, tylko podał przykład podobnej sytuacji. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy Burmistrz mógłby 

odnieść się do wypowiedzi radnego powiatu nowosolskiego w sprawie ogłoszonego konkursu na 

dofinansowanie dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych na uzupełnienie sprzętu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że gmina Kożuchów nie zdąży przygotować 

wniosku w tej sprawie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, czy w przyszłym roku gmina 

złoży potrzebny wniosek. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeśli w budżecie gminy znajdą się 

potrzebne oszczędności, wówczas gmina Kożuchów złoży stosowny wniosek w ww. sprawie. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z prośbą o częstsze 

koszenie zieleni na cmentarzach komunalnych na terenie gminy. Następnie radny zgłosił 

problem częstych awarii wody oraz spadku jej ciśnienia w miejscowości Broniszów i mimo 

zgłoszenia problemu Prezesowi spółki P.U.K. USKOM, problem trwa nadal.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że przekaże sprawę Prezesowi spółki P.U.K. 

USKOM.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, powrócił do zarzutów ze strony 

Burmistrza, że radny nie interesuje się brakiem kursów autobusów do miejscowości Radwanów 

i Broniszów, gdzie pół roku temu zdaniem radnego Burmistrz chwalił radnego za pomoc w tej 

kwestii. Radny zapytał, co Burmistrz zrobił w tej sprawie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że miał na myśli ostatnie tygodnie, gdzie 

mieszkańcy Broniszowa narzekają na brak zainteresowania radnego w tej sprawie. Następnie 

Burmistrz oznajmił, że jest po wstępnych rozmowach z Panią Wrzosek, aby puścić kurs 

w kierunku Radwanowa i  Broniszowa, jednak decyzja nie została jeszcze podjęta.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej oznajmił, że ma na myśli relację 

Radwanów – Zielona Góra. Radny dodał, że jest po rozmowie z Panią Wrzosek, która nie jest 

zainteresowana takim kursem. Następnie radny zapytał, czy Burmistrz w dalszym ciągu 

rozmawia z MZK w sprawie dopłaty do PKS-u.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że dopóki nie będzie drogi, to MZK nie 

będzie miał możliwości wprowadzenia kursu autobusu. Następnie Burmistrz potwierdził, że pół 

roku temu był razem z radnym Jackiem Niezgodzkim w MZK, gdzie podano kwotę dopłaty do 

kursów w wysokości 300 000 zł., jednak gminy na to nie stać. Na zakończenie wypowiedzi 

Burmistrz dodał, że aby cokolwiek osiągnąć w obecnej sytuacji pertraktuje z Panią Wrzosek.  
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Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy w oświadczeniu majątkowym radny 

zobowiązany jest do wykazania wszystkich osiągniętych dochodów w ciągu całego roku.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy oznajmił, że od sprawdzania oświadczeń majątkowych 

pracowników jest Burmistrz Kożuchowa, w przypadku Przewodniczącego Rady i Burmistrza 

jest to Wojewoda Lubuski, natomiast w przypadku radnych jest to Przewodniczący Rady. 

Sekretarz wyjaśnił, że wszystkie oświadczenia majątkowe wysyłane są do Urzędu Skarbowego, 

który weryfikuje przesłane oświadczenia pod względem finansowym. Sekretarz zauważył, że 

Przewodniczący Rady podczas weryfikacji oświadczeń majątkowych opiera się na 

przedstawionych i dostarczonych materiałach i w przypadku pominięcia jakichkolwiek 

informacji, można wyjaśnić je informując Przewodniczącego Rady o ewentualnych 

nieprawidłowościach.  

Sawicka Monika – mieszkanka Kożuchowa poprosiła o weryfikację złożonego oświadczenia 

majątkowego przez radną Halinę Perdian, która w zeszłym roku zdaniem mieszkanki 

wspominała w rozmowie z mieszkanką, że „dorabia” sobie przy składzie opałowym, gdzie taką 

informację posiada również część radnych. Mieszkanka dodała, że wie że ta sprawa jest znana 

w tutejszym urzędzie, ponieważ na początku roku wpłynęło w tej sprawie pismo z Urzędu 

Marszałkowskiego i nic do tej pory nie zostało zrobione.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej oznajmił, że przeanalizuje i sprawdzi 

sprawę pod względem prawnym. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy potwierdził, że wpłynęło pismo w tej sprawie z Urzędu 

Marszałkowskiego o przekazaniu skargi mieszkańca Kożuchowa, która była przedmiotem 

rozpatrzenia przez byłego Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kożuchowie Jacka 

Niezgodzkiego. Sekretarz dodał, że była wszczęta procedura, było zawiadomienie osoby, aby 

wskazała konkretne dane o ujawnieniu siebie i materiałów, które posiada. Okazało się, że osoba 

do której kierowane były pisma nie odbierała ich, wobec czego sprawa została zakończona. Na 

zakończenie wypowiedzi Sekretarz dodał, że do rozpatrywania wątpliwości dotyczących 

oświadczeń majątkowych organem właściwym jest Urząd Kontroli Skarbowej. 

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy w związku ze zbliżającą się falą 

upałów, będą wystawione wodne bramki dla mieszkańców.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wodne bramki będą postawione. 

Marek Andrzej – radny zaapelował, że ze względu na silne i nagłe wichury i ulewy, powinien 

zostać zweryfikowany drzewostan gminy przez kompetentną osobę, aby móc wyciąć stare 

drzewa, które zagrażają mieszkańcom. Radny dodał, że po ostatniej wichurze nadal usuwane są 

resztki zawalonych drzew, między innymi przy ulicy Spacerowej w Kożuchowie.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że w gminie jest odpowiedzialna osoba, która 

zajmuje się weryfikacją drzew i gmina już w zeszłym roku powzięła się tego zadania, dzięki 

takiej interwencji w Parku zostało wyciętych około 15 drzew, które zagrażały mieszkańcom. 

Burmistrz dodał, że przy ulicy Spacerowej wycinka drzew jest skonsultowana z Konserwatorem 

Zabytków, który niestety nie chce wyrazić na wycięcie drzew. Burmistrz zaapelował, aby 

mieszkańcy sami nie wycinali drzew, ponieważ prawo nakazuje nasadzić nowe.   

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał co się dzieje z drzewem, które 

zostanie powalone przez wichurę. Radny dodał, że niedawno składał wniosek, aby powalone 

drzewa dostarczać w formie deputatu osobom potrzebującym.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że uprzątnięciem powalonych drzew zajmują 

się chętne osoby lub strażacy i w zamian za to, drzewo jest im przekazywane.  

Marek Andrzej – radny oznajmił, że podczas uprzątnięcia powalonego drzewa przy ulicy 

Spacerowej strażacy zabrali to, co dali radę, natomiast resztę uprzątną radny wraz ze swoimi 

pracownikami. Radny podkreślił, że drzewa było około 2 metrów, natomiast koszt poniesiony 

przez radnego to 400 zł. Radny wyjaśnił, że w ten sposób nie opłaca się wynajęcie 

specjalistycznej firmy, dlatego jest to sprzątane w taki sposób.  

Pikulski Adrian – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi, zaprosił wszystkich 

mieszkańców na festyn rodzinny w Mirocinie Średnim, który odbędzie się 9 – go lipca br.  

Ćwiklik – Konofalska Maria – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy planowany harmonogram 

inwestycji wodociągowych, przedstawiony przez Prezesa spółki P.U.K. USKOM kilka tygodni 

temu jest dostępny dla mieszkańców. Następnie mieszkanka zapytała, czy spółka P.U.K. 

USKOM posiada potrzebny wkład własny, który wymagany jest do ubiegania się 

o dofinansowanie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jeżeli chodzi o wynik finansowy spółki 

P.U.K. USKOM, to w tym roku wyszedł na plus, wobec czego możliwe są starania 

o dofinansowanie do inwestycji. Następnie Burmistrz dodał, że na następnej sesji Rady Miejskiej 

mieszkanka otrzyma do zapoznania się harmonogram inwestycji wodociągowych.  

Prokopiak Alicja – mieszkanka Kożuchowa zapytała, czy w tym roku ruszy budowa ronda przy 

ulicy Szprotawskiej.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że między 18 a 19 lipca br. firma ruszy 

z budową ronda.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego, powrócił do swojego zapytania 

z poprzedniej sesji w sprawie byłej strzelnicy wojskowej przy ulicy Drzymały w Kożuchowie, 

czy wiadomo co obecnie dzieje się z tym miejscem.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że nic się nie dzieje, ponieważ 

Stowarzyszenie, które chciało przejąć strzelnicę zrezygnowało.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego, zapytał czy wobec tego jest możliwość 

odnowienia strzelnicy, aby mogła dalej spełniać swoją funkcję.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że niestety obecnie gmina nie posiada 

potrzebnych środków finansowych. Burmistrz dodał, że Stowarzyszenie wycofało się z tego 

względu, że gmina nie mogła zwolnić Stowarzyszenia ze wszystkich opłat gruntowych.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego, powrócił do kolejnego tematu byłej 

żwirowni za Mirocinem Dolnym w kierunku Radwanowa. 

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy wyjaśnił, że żwirownia jest nadal czynna i widnieje 

w ewidencji firm. 

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego stwierdził, że żwirownia nie wygląda by 

była używana i prędzej przypomina dzikie śmietnisko.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że gmina ma problemy w komunikowaniu 

się z firmą FSO, do której należy żwirownia. Burmistrz dodał, że gmina między innymi wyszła 

na drogę sądową z firmą, ponieważ nielegalnie zasypała odpływ i rów przy ulicy Żagańskiej.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego zwrócił uwagę na problem byłego 

przystanku autobusowego w Mirocinie Dolnym obok sklepu, gdzie nagminnie jest spożywany 

alkohol.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że w takim razie nieczynny przystanek 

autobusowy należy zlikwidować. 

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego oznajmił, że będzie czekał na jego 

wyburzenie.   

Szelążek Dorota – sołtys Lasocina oznajmiła, że obecnie w Lasocinie jest wydobywany żwir 

i czy jeżeli zakończą prace przy wydobyciu żwiru, to czy jest możliwość powstania w tym 

miejscu wysypiska śmieci. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że jest to niemożliwe i jedynie może pozostać 

tam akwen wodny. 

Marek Andrzej – radny zapytał, czy hotel przy ulicy Zielonogórskiej faktycznie ma zostać 

sprzedany.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że obecnie hotel funkcjonuje i jest możliwość 

skorzystania z noclegu. Następnie Burmistrz stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie ma 

możliwości jego sprzedaży.  

Marek Andrzej – radny stwierdził, że w takim razie jest to plotka, że hotel ma być sprzedany, 

i wobec tego nadal należy on do gminy i nie będzie przeznaczony do sprzedaży.  
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Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że hotel cały czas należy do gminy, jednak 

na dzień dzisiejszy przynosi on straty i jeżeli znajdzie się ktoś, kto według wyceny zainwestuje 

1 300 000 zł., to możliwe że hotel zostanie przeznaczony do sprzedaży.  

Marek Andrzej – radny zapytał, jaki teren przynależy do hotelu. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że do hotelu przynależy tylko ten teren, który 

jest ogrodzony z tyłu budynku.  

Jelinek Marcin – Wiceprzewodniczący Rady, zaprosił zgromadzonych radnych oraz gości na 

festyn w Książu Śląskim, który odbędzie się 2- go lipca br. Wiceprzewodniczący, podczas 

swojej wypowiedzi podziękował radnemu powiatu nowosolskiego Panu Henrykowi Dunasowi 

za przybycie oraz za podanie dobrych wiadomości w zakresie dróg. Następnie zapytał o aktualną 

sytuację w zakresie zwiększenia zatrudnienia w spółce P.U.K. USKOM, ponieważ zdaniem 

radnego zaszła dziwna sytuacja w tej sprawie, ponieważ okazało się, że jednak ktoś został nowo 

zatrudniony w spółce, gdzie wcześniej oficjalnie podana została informacja, że spółka nie będzie 

zwiększać zatrudnienia. Wiceprzewodniczący poprosił o wyjaśnienie sytuacji.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że w ostatnim czasie kiedy była podawana 

informacja, pracownikiem była jeszcze Pani Lasota, która po poprzedniej sesji odeszła na 

emeryturę i na jej miejsce została zatrudniona inna osoba. Burmistrz dodał, że żadnego 

zwiększenia zatrudnienia w spółce nie było i poprosił, aby nie używać takiego sformułowania.   

Marek Andrzej – radny zapytał, czy zatrudniona osoba jest z terenu gminy Kożuchów.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa stwierdził, że prawdopodobnie nowo zatrudniony 

pracownik w spółce P.U.K. USKOM  nie jest z terenu gminy Kożuchów. Następnie Burmistrz 

dodał, że poszukiwania pracownika z wymaganym wykształceniem w pierwszej kolejności 

odbyły się na terenie gminy Kożuchów, gdzie między innymi toczyły się rozmowy z Panem 

Henrykiem Kardynałem, który niestety odmówił przyjęcia stanowiska.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał, skoro gmina nie sprzedaje 

hotelu przy ulicy Zielonogórskiej, to czy prawdą jest, że pracownicy, którzy są zatrudnieni 

w hotelu faktycznie dostali wypowiedzenia, czy jest to plotka.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa wyjaśnił, że nie jest to plotka i faktycznie zmniejszono 

zatrudnienie w hotelu, ponieważ miesięcznie przynosił on około 17 000 zł. strat i dlatego dwie 

osoby dostały wypowiedzenie, a dwie osoby przeszły do Centrum Kultury „Zamek”. Burmistrz 

uzasadnił, że gminy nie stać na zatrudnienie czterech osób w miejscu, gdzie nie ma klientów.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poprosił o potwierdzenie, że dwie 

osoby zostały na etacie, a dwie osoby dostały wypowiedzenie. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa potwierdził zapytanie.   
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Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego oznajmił, że w Mirocinie Dolnym musi być 

postawiony drugi przystanek autobusowy na drodze wojewódzkiej w kierunku Studzieńca 

i Książa Śląskiego, jednak obecnie po prawej stronie nie ma drugiego przystanku w dalszej 

części miejscowości, jak również nie ma technicznej możliwości postawienia tego przystanku. 

Sołtys zauważył, że koło placu zabaw jest działka, która należy do Agencji Nieruchomości 

Rolnych, jednak niestety nie ma możliwości, aby Agencja przekazała tą działkę pod przystanek 

lub zatoczkę autobusową. W tej sytuacji sołtys zapytał, czy gmina może odkupić tą działkę od 

Agencji i przeznaczyć ją pod przystanek autobusowy.    

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że na dzień dzisiejszy niestety gminy nie stać 

na wykup ww. działki. Burmistrz zauważył, że trzeba by było najpierw zweryfikować ile osób 

czeka na ten przystanek, ponieważ może się okazać, że powtórzy się sytuacja z wcześniej 

wspomnianym przez sołtysa przystankiem, który jest nie używany i dewastowany.  

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego oznajmił, że gmina ma pewien okres czasu 

na wskazanie miejsca pod przystanek, jednak obecnie trudno jest określić to miejsce i sołtys 

zapytał, czym w takiej sytuacji trzeba się sugerować.   

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że takie miejsce należy wskazać, jednak na 

dzień dzisiejszy nie stać gminy na to, aby wykupić tyle gruntu i zrobić zatoczkę autobusową. 

Burmistrz dodał, że prawdopodobnie w takiej sytuacji zostaną namalowane na drodze zygzaki 

i postawiony zostanie znak.  

Pikulski Adrian - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Wsi oznajmił, że radny razem 

z Sekretarzem Gminy składali w tej sprawie wniosek do Agencji Nieruchomości Rolnych 

i niestety ustawa zabrania przejmowania działek pod przystanki autobusowe. Następnie radny 

stwierdził, że koszt wykupu i przekształcenia działki na zatoczkę autobusową nie byłby zbyt 

wysoki i gmina mogłaby rozważyć taką opcję. Radny dodał, że dużo osób korzystałoby z takiej 

zatoczki, ponieważ wiele osób dojeżdża do Zielonej Góry.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa zaznaczył, że trudna jest również sytuacja w Mirocinie 

Średnim, gdzie przystanek autobusowy znajduje się na gruncie jednej z pracownic urzędu, która 

żąda od gminy określonej kwoty za użyczenie gruntu i w tej sytuacji również nie wiadomo, jak 

tą sprawę rozwiązać.  

Marek Andrzej – radny zapytał, skoro hotel przy ulicy Zielonogórskiej nie został wystawiony 

na sprzedaż, to po co została zlecona wycena hotelu i ile gmina musiała za nią zapłacić.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że wycena została zrobiona, aby gmina mogła 

wiedzieć na czym stoi, natomiast koszt tej wyceny wyniósł około 300 zł. Następnie Burmistrz 

podkreślił, że na dzień dzisiejszy nie planuje sprzedaży budynku, jednak nie wie, jak to będzie 

wyglądać w przyszłości. Burmistrz dodał, że jeżeli znalazłby się inwestor, który wyłożyłby 
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wymaganą kwotę i odremontowałby budynek hotelu, to prawdopodobnie zostałby on sprzedany, 

ponieważ obiekt, który przynosi straty nie jest gminie potrzebny.  Następnie Burmistrz 

przypomniał, że obecnie budynek dzierżawi Pani Helena Kaczmarek i bez porozumienia 

z dzierżawcą, taka sprzedaż nie byłaby możliwa.  

Marek Andrzej – radny oznajmił, że jest zadowolony z udzielonej odpowiedzi, ponieważ 

myślał, że wycena budynku kosztowała kilka tysięcy złotych i że gmina niepotrzebnie wydała 

pieniądze.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny przypomniał, że poprzedni Burmistrz Kożuchowa już dawno 

planował sprzedaż pawilonu hotelowego przy ulicy Zielonogórskiej, ponieważ od dłuższego 

czasu przynosił on straty. Radny dodał, że kilka lat temu proponowano sprzedaż Pani Helenie 

Kaczmarek, jednak nie wyrażała na to zgody. Radny podkreślił, że przy sprzedaży obiektu trzeba 

brać pod uwagę obecnego dzierżawcę, dyrektora MOSIR-u oraz Klub Sportowy Korona, którzy 

mają tam swoje siedziby.  

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady, przerwał wypowiedź radnemu i podziękował za 

zabranie głosu.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny wyraził niezadowolenie, że został odebrany mu głos, ponieważ 

chciał sprostować sytuację. 

Drzewiecki Ireneusz – Przewodniczący Rady wyjaśnił że, radny źle zrozumiał zaistniałą 

sytuację. 

Marek Andrzej – radny, zwrócił się do radnego Zdzisława Szukiełowicza, że gdyby miał 

wymaganą kwotę na zakup pawilonu hotelowego, to pokazałby jak obiekt mógłby zarabiać.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny stwierdził, że wieży że tak by było i cieszyłby się z takiego 

rozwiązania. Radny dodał, że chciał przedstawić, że istnieje kilka czynników, które składają się 

na przykładową sprzedaż tego obiektu.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zwrócił się z prośbą o wycenę 

budynku i zaplecza sportowego  przy boisku w Radwanowie.  

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że gmina mogłaby zarabiać na pawilonie 

hotelowym, jednak potrzebne są ogromne nakłady finansowe.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził, że gmina zamiast zlecać 

projekt hali sportowej, mogła przeznaczyć potrzebne środki na remont pawilonu hotelowego, 

aby móc na nim zarabiać. 

Raczykowski Krzysztof – sołtys Mirocina Dolnego zapytał, co dzieje się z środkami 

pieniężnymi za wynajem świetlic wiejskich i czy jest możliwość, aby te środki wpływały do 

sołectwa, które wynajmuje świetlicę. 

Jagasek Paweł – Burmistrz Kożuchowa oznajmił, że taka możliwość zostanie zweryfikowana.  
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Do pkt.8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej Nr XXIX został przyjęty większością głosów. /za – 14, przeciw- 

0, wstrzymało się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 

Do pkt. 9. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 18:50. 

      

      Protokołowała                                  Przewodniczący Rady Miejskiej   

Magdalena Ozgowicz                Ireneusz Drzewiecki 


